

ချစ်ရာသက်ပန်

၂၁၉၂၉၈

ဂျော့(ချ)မောင်မောင်တုတ်ဆိုလျှင်အလတ်တန်းလွှာပျိုပျိုအိုအိုပိုင်းကတော်လေးအသိများကြ သည်သာဖြစ်သည်။

ဂျော့(ချ)မောင်မောင်တုတ်ကိုယ်တိုင်သည်ပျိုအိုတို့အကြိုက်ထင်းရှားသောဓာတ်ပုံတိုက်ကြီးတိုက်ကိုရန်ကုန်မြို့ တော်အလယ်ဝယ်တရုတ်သူကြီးအချင်း၏အကူအညီဖြင့်တည်ထောင်ထားလေရာ၊သူ၏တိုက်မှအလှပြမယ်က လေးများအလိုရှိသည်ဟူသောကြော်ငြာများကိုမကြာခဏတွေ့ကြရမည်သာဖြစ်ချေသည်။

အလှမယ်ထဲတွင်ဂျော့(ချ)မောင်မောင်တုတ်တယောက်ကပင်ပင်ပင်ပန်းပန်းရှာဖွေယူရသောသူကလေးတ ဦးမှာဓော်ဘွားကတော်လေးလှမျိုးယဉ်ဖြစ်သည်။သူမကတခါကမယ်ဘွဲ့ဆွတ်ခူးရယူခဲ့သူ ဖြစ်လေရာ၊မင်းကြိုက်စိုးကြိုက်ကာလသားများနှင့်လားလားမျှမထိုက်သောအလှမဒီလေးဖြစ်သည်။

ဂျော့(ချ)မောင်မောင်တုတ်မှာဗမာအစစ်ကြီးတော့မဟုတ်ဘဲကုလားကပြားထဲတွင်ခေါ်တော့ကုလားသွေး ပါသဖြင့်လည်းသူ၏အရပ်အမောင်းမှာ၅ပေ၆လကွကျော်ကျော်ရှိသောလူမြင်ကြီးတဦးဖြစ်၍ရပ်ရည်ကလည်း ခေသောသူတော့မဟုတ်ပေ။

လှမျိုးယဉ်သည်တပါတ်တခါဆိုသလိုမောင်မောင်တုတ်ထံလာနေရာက၊အတော်ကလေးအဆက် ပြတ်သွားသည်မှာကြာပြီဖြစ်သည်။အမှန်မှာလှမျိုးယဉ်သည်တက်သစ်စဖလင်ရုပ်ရှင်ကုမ္ပဏီမှ ။ချစ်ချင်တိုင်းချစ်။ ဟူသောရုပ်ရှင်ဇာတ်ကားအတွက်ရှမ်းပြည်တွင်းသွား၍ရိုက်ကူးနေရသဖြင့်

ဂျော့(ချ)မောင်မောင်တုတ်နှင့်အဆက်ဝေးသွားခြင်းလည်းဖြစ်သည်။

သူမ၏အရပ်အမောင်းမှာ ၅ပေ၅လက်မခန့်ရှိပြီးလျှင်ရင်၃၇၊ခါး၂၂၊တင်၃၇၊ ဟူသောမယ်ဗမာ တန်းမှီအချိုးအစားမျိုးသာဖြစ်သည်။ပိုရင်သာပိုချင်ပိုပေမည်။

ရုပ်ရှင်ရိုက်ကူးရာမှပြန်လာသောအခါတွင်ဂျော့(ချ)ထံသို့လှမျိုးယဉ်ကဝင်ရောက်လာခဲ့လေသည်။ ဂျော့(ချ)ကလည်းလှမျိုးယဉ်ယခုလိုမမျှော်လင့်ဘဲပြန်၍ရောက်လာခြင်းအတွက်ဝမ်းသာမဆုံးအောင် ဖြစ်နေရပါသည်။

။ကျွန်တော်ကိုတော့ပစ်သွားဘိထင်တာအခုလိုသတိရပြီးပြန်လာဘော်ရလို့ဝမ်းသာလို့မဆုံးပါဘူး လှမျိုးယဉ်။

ဂျော့(ချ)ကလှမျိုးယဉ်၏လက်ကလေးအားဆွဲ၍ပြောလိုက်သည်။သူ၏မျက်လုံးများထဲဝယ်လှမျိုးယဉ်မှာ အရင်ကထက်ပိုမိုချောလာသည်ဟုထင်နေမိလေသည်။

။အို ယဉ်ကဂျော့ကိုဘယ်ပစ်သွားမှလဲရှင်ဂျော့တယောက်လိုယောက်ျားကောင်းပီသတဲ့လူကို မေ့နေရင်ယဉ်မှာအရူးလို့ဆိုရမှာပေါ့။

။ကဲ အေးအေးစကားပြောရအောင်လားယဉ်။

။အို ယဉ်လာတာကစကားပြောဘို့လာတာမဟုတ်ဘူး၊ခါတ်ပုံရိုက်ချင်လို့သိလား။

။ဟောဗျ ရောက်ရောက်ချင်းဆောက်နဲ့ထွင်း။

ဤသို့ပြောရာကပင်လှမျိုးယဉ်မှာဗြူးကနဲဂျော့ပြောသည်ကိုမကြားလေရော့လားမသိချေ၊ခပ်သွက်သွက် ကလေးအတွင်းခန်းထဲသို့အဝတ်အစားလဲရန်ဝင်ရောက်သွားလေသည်။

အခန်းတွင်းဝယ်ကိုယ်လုံးပေါ်မှန်ကြီးတချပ်ကရှိနေလေသည်။လှမျိုးယဉ်မှာကိုယ်လုံးပေါ်မှန်ကြီးရှေ့မှာပ င်သူမ၏အပေါ်အကျီများကိုတခုခြင်းဖြုတ်နေခဲ့သည်။ဖြုတ်နေရာပင်အခန်းနံရံများကိုကြည့်လိုက်ရာ၊ ။ဘုရားရေ။ ဟူအထိတ်အလန့်ကလေးအော်လိုက်မိလေသည်။

လှမျိုးယဉ်တယောက်ကအော်လိုက်မိမည်ဆိုကလည်းအော်စရာပါပေ။ နံရံတွင်ထားသည် ၂ ပေ ခန့်ကျယ်သည် ဓါတ်ပုံကြီးများတွင်အလှမယ်ကလေးများ၏ကိုယ်တုံးလုံးပုံနှင့် ဂျော့နှင့်ထိုအလှမယ်ကလေးများ ကာမရာဂဆက်ဆန်နေသောပုံများဖြစ်၍ပုံကြီးတပုံတွင်ကားအနီးကပ်ရိုက်ထားရာအလှမယ်ကလေးတဦးက ကော့ပေးနေရာမိန်းမအင်္ဂါဇာတ်(အပုတ်)ကလေးမှာပေါင်း၍ပြူးထွက်နေလျက်၊ ဂျော့ကသူ၏လိင်တန်အချောင်း ဖြင့်အခေါင်းတွင်းသို့ တဝက်သွင်းထားခြင်းဖြစ်၏။

လှမျိုးယဉ်သည်သူမအပေါ် ဝတ်ဆင်ထားသည့်ထမီကလေးအားချွတ်လိုက်သောအခါတွင်မူအ တွင်းဆာစမိုင်းနားအသားကပ်ဘောင်ဘီတိုကလေးတထည်သာကျန်လေတော့သည်။

ထိုအခိုက်အခန်းထဲသို့ ဂျော့မောင်မောင်တုတ်ဝင်ရောက်လာလေသည်။ ဂျော့မောင်မောင်တုတ်ဝင်လာလ ာခြင်းပင်လှမျိုးယဉ်ကလန့်သွားသလိုကိုယ်ကလေးတွန့်ပြီးတော့ကြည့်လိုက်သည်။

မောင်မောင်တုတ်ကလှမျိုးယဉ်အနီးသို့ကပ်လာပြီးလှမျိုးယဉ်၏အထက်ကားအလယ်သိန်၍ အောက်ပိုင်းကားပြီးသွယ်လျသွားသောအချိုးအဆစ်ပြေပြစ်ကျနလှလေသောကိုယ်လုံးကိုယ်ပေါက်ကိုတဝကြီး စိုက်၍ကြည့်နေမိသည်။

လှမျိုးယဉ်ကမောင်မောင်တုတ်တယောက်ဘာတွေကိုဒီလောက်စိုက်ကြည့်နေသည်ကိုသိပြီးဖြစ်၍ခပ်တ ည်တည့်ပင်နောက်သို့လှည့်လိုက်သည်။ ဝင်းဝါသောကျောပြင်ကလေးနှင့်အတူသိန်သွားသောခါမှာမယ်ဘွဲ့ တု န်းက ၂၂ လက်မအချိုးအစားတိုင်းပင်ရှိပေလိမ့်မည်။ စွမ်းကားဖွံ့ထွားလေသောတင်ပါး

ကြီးများကလည်းလုံးထပ်ဖွံ့၍မောင်မောင်တုတ်အတွက်သွားရေယိုစရာကြီးပင်ဖြစ်နေရတော့သည်။

လှမျိုးယဉ်ကတော့မောင်မောင်တုတ်ကိုမကြည့်ဘဲ၊ ဘဲဥပုံမှန်ကြီးထဲတွင်သူမ၏လှပသောမျက်နှာကိုစောင်း စောင်းကလေးအမူအယာပေးပြီးဆံပင်များကိုဆင်စွယ်ဘီးကလေးချောင်းဖြင့်ဖိလိုက်သေးသည်။

သူမ၏ဝင်းဝါ၍တောင်ပူစာကလေးပမာချွန်ထွက်ပြီးပတ္တမြားအသီးလုံးများတပ်ထားဘိသောရွှေ ရောင်ရင်သားနို့အုံကြီးများကလည်းမှန်အတွင်းဝယ်ထင်းထင်းကြီးပေါ်နေ၏။

မောင်မောင်တုတ်သည်သူ့နောက်မှရပ်၍သူ့ကျောပြင်နှင့်တင်ပါး၊ ပြီးတော့ရှည်လျားသောပေါင်တံများကို စကျွဲအာရုံအဖုံဖုံရှုစား၍ဇောအာရုံကပ်ညှိပြီးပီတိတွေတဝေဝေကျနေသည်ကိုလည်းလှမျိုးယဉ်ကမြင်သည်သ ာဖြစ်လေတော့သည်။

။သိပ်ချစ်စရာကောင်းတာဘဲယဉ်ရာ။ မောင်မောင်တုတ်ကပြောလိုက်သည်။

လှမျိုးယဉ်ကတော့ခေါင်းမှဆံပင်များဖီးမြဲဖီးနေသည်။

ဂျော့မောင်မောင်တုတ်လက်တဖက်ကပခုံးများပေါ်ရောက်လာပြီးဖျစ်ညှစ်လိုက်ရာလှမျိုးယဉ်ကအနည်းင လ်တွန့်သွားသည်။ သူကလက်ချောင်းကလေးများနှင့်ကုတ်လိုက်ခြင်းကြောင့်ဖြစ်သည်။

လက်တဘက်မှာဂျိုင်းအောက်မှလျှို၍ဝင်သွားပြီးဖွံ့ထွားဝင်းဝါသောနို့အုံကြီးပေါ်သို့ရောက်သွားကာနို့သီး ခေါင်းနီနီကလေးကိုဆုတ်လိုက်သည်။

။အို ။

။ဟဲ ဟဲ ဟဲ။

။သိပ်ကဲတာဘဲနော်။

မောင်မောင်တုတ်က ။မင်းကိုသိပ်ချစ်တယ်ယဉ်။

။ဒါမျိုးတွေရိုးနေပါပြီဆရာ။ လှမျိုးယဉ်ကသူမ၏ဆံပင်များကိုပြုပြင်ရာကပင်ပြောလိုက်သည်။

။တကယ်ချစ်တာဘဲ။

မောင်မောင်တုတ်ကပြောရင်းလှမျိုးယဉ်၏ညာဘက်သို့ ကွေ့၍သွားကာ မတ်တတ်ရပ်လိုက်သည်။
ပြီးတော့ ဆပ်စမိုင်းနာဘေးစေ့ကလေးကို ဆွဲလိုက်ရာ ဆပ်စမိုင်းနားဘောင်းဘီအကျယ်ကလေးမှာ ကွဲထွက်
သွားပြီးဝါဝင်းသော ဆီးခုံနှင့် အတွင်းမှဝင်းဝါ၍ ဖုထစ်နေသည်။ မြင်းခွါပုံမိန်းမအင်္ဂါဇာတ်ဖေါင်း
ဖေါင်းကဝင်းကနဲ့ပေါ်လာသည်။

ဂျော့၏မျက်လုံးများက တောက်လာသော်လည်း လှမျိုးယဉ်ကမူ အလှပြင်နေဆဲသာ ဖြစ်၏။ မောင်မောင်
တုတ်ကလှမျိုးယဉ်အဖုတ်အင်္ဂါဇာတ်ကလေးထိပ်မှနေ၍ ဘေးသားကလေးအား လက်ချောင်း
များနှင့် ပွတ်သပ်လိုက်ရာ ။ အို ဂျော့။ ။ ဟုပင်အသံထွက်သွား၏။

ဝါဝင်းဖုထစ်သော အင်္ဂါဇာတ်ကလေးမှာ အထက်ပိုင်းဖေါင်း၍ ခုံးနေသည်။ ပြီးတော့ ကျယ်ပြန့်ကားကား အင်း
ကွက်အောက်ပိုင်းမှာ ဝိုင်း၍ ဆင်းသည်။ ဘေးအနားသားမှာ လက်တလုံးခန့် ထူ၍ အိအိကလေး
ဖြစ်သည်။ ဂျော့က အပေါ်ပိုင်းဖေါင်းဖုကာ အိနေသော နေရာကို ရွရွလေးပွတ်ပေးရာ ကြွကြွလာသည်။
ကော့ကော့လာသည်။

အလှပြင်နေသော လှမျိုးယဉ်၏ နှုတ်ခမ်းကလေးများမှာ တဆပ်ဆပ်လှုပ်လာတော့သည်။ ဂျော့က နူး
လောက်နေရာမှ ခါးကို လက်နှစ်ဘက်နှင့် ညှပ်ပြီး တော့ရင်သားအထိ ဆွဲ၍ တရွရွကိုင်လာလေရာ လှမျိုးယဉ်မှာ
လှုပ်လှုပ်ခါခါ ဖြစ်လာတော့သည်။

ယင်းနောက်တွင် ဂျော့မောင်မောင်တုတ်က ယဉ်အားဘောင်းဘီအကျယ်သီးတွေ အဖြုတ်ခိုင်း
သည်။ ထိုအခါ ကျတော့ လှမျိုးယဉ်မှာ ဂျော့ခိုင်းသည် အတိုင်းဘောင်းဘီကြိုးများနှင့် ကျယ်သီးတွေကို
ဖြုတ်လိုက်ရာ ဘောင်းဘီအတွင်း မာန်ထနေသော မောင်မောင်တုတ်အချောင်းမှာ တန်းကနဲ့ပေါ်ထွက်လာသည်
။

မောင်မောင်တုတ်အချောင်းမှာ ထိပ်ဖူးကြီး၍ အလည်မှာ တုတ်ပြီး အရင်းအနည်းငယ် သိန်သည်။ ဖိလက်မ
လက်ရှိ၍ ဒဂါးလောက်အဝိုင်းကြီးနေရာ အချောင်းမှာ သံမဏိပမာမာ ကျောနေသည်။

လှမျိုးယဉ်က ဂျော့၏အချောင်းကို ကိုင်၍ လက်ချောင်းကလေးများနှင့် ဆွဲကာ ဆုတ်နေလိုက်သေးသည်။ ဒါ
တွင် မကလက်ချောင်းကလေးများ ဆွဲကာ ဆုတ်နေရာမှ အားမလိုအားမရ ဖြစ်လာတော့ သလို၊
ဇာတ်ကနဲပါးစပ်ဖြင့် ငုံ့ကာ စုတ်လိုက်သည်။ ဂျော့မှာလည်း ကော့၍ တက်သွားကာ အရသာတမျိုးဖြစ်
သွား၍ လချောင်းမှာ လှမျိုးယဉ်၏ လျှာငွေ့ကြောင့် ပူလာသည်။ လှမျိုးယဉ်က ပါးစပ်မှ ထုတ်လိုက်သော အခါမှာ
လည်း ဂျော့၏အချောင်းကြီးကို ဆုတ်လိုက်ပြီး ထလိုက်သည်။ ဂျော့ကလည်း ပြုံးကနဲ လှမျိုးယဉ်
အား ပွေ့၍ အိပ်ရာထဲသို့ ခေါ်သွားလေသည်။

လှမျိုးယဉ်ကို အိပ်ရာထက်ပက်လက်ကလေးတင်ရာ ကသူက ပါလှမျိုးယဉ်အပေါ် မှောက်ချပြီး နီ
ထွတ်သော နှုတ်ခမ်းများကို စုတ်နေမိရင်း ကလုံးထစ်သော နို့အုံပေါ်သို့ ပြောင်းကာ နို့သီးခေါင်းကလေးအား ငုံ့၍
စုတ်ယူလိုက်သည်။

လှမျိုးယဉ်မှာ လှုပ်လှုပ်ခါခါ ကလေးဖြစ်သွားတော့သည်။ ထိုအခါမှ ဂျော့က သူ၏စန့်နေသော ခြေ
ထောက်များကို ကွေ့ယူကာ လှမျိုးယဉ်၏ ခြေထောက် ၂ ချောင်းကို ထောင်လိုက်သည်။ တင်ပါးကြီးမှာ အ
ပေါ်သို့ မြောက်လာကာ ချက်ချင်း ဂျော့၏တုတ်ခိုင်သော ပေါင်ကြီး ၂ လုံးပေါ်သို့ တင်မိရက်သားဖြစ်သွား၍ ဂျော့
က နူးနှင့် ခွဲထောက်ရာမှ တင်ပါးအရင်းတိုးလိုက်ရာ ဖေါင်းကြွသော လှမျိုးယဉ်၏ (အဖုတ်) မှ အ
လည်ကွဲကြောင်း ကလေးမှာ ဟတတ ဖြစ်လာတော့သည်။

ဂျော့၏ လိင်တန်ကြီးထိတ်ဖူးနင်းထိဟပ်နေပြီး အထက်အောက် ပွတ်သပ်ပေးလိုက်ရာ တွင် လှမျိုးယဉ်မှာ တွ
န့်တွန့်ကလေးဖြစ်သွားသည်။ ပြီးတော့ လိင်တန်ထိတ်ဖူးကို အဖုတ်အခေါင်းထဲသို့ ဖိသွင်း လိုက်ရာ

။ကျွတ်ကျွတ် ကျွတ်ကျွတ်။ ဟူသောလှမျိုးယဉ်၏အံ့ကြိတ်သံနှင့်မြည်သံကလေးပေါ် ထွက်လာချေတော့သည်။

လှမျိုးယဉ်ကထိုကဲ့သို့ကျွတ်ပေးသံကလေးမြည်လာခြင်းမှာနာ၍မဟုတ်ရသာဖူးခေါ် အစေ့ကလေးနှင့်ပွတ်တိုက်ကာမောင်မောင်တုတ်၏အချောင်းထိပ်ဖူးသွင်းကာစထိတွေ့ရာတွင်အရသာတွေကောင်း၍အကြောတခုလုံးခါတ်လိုက်သွားခြင်းဖြစ်သည်။

။ဖြေးဖြေးနော်။

။ဖြေးဖြေးပေါ့ယဉ်ရာ။

။ကောင်းပါတယ်။

။ကောင်းအောင်ဖြေးဖြေးသွင်းပေးတာဘဲ၊ဒါမှအရသာဆိုတာကောင်းတယ်၊တောင်ထိပ်ကိုအပြေးတက်ရင် အမောဆိုသွားမှာပေါ့၊တဖြေးဖြေးတက်ရင်အရသာတွေ့ပြီးသိပ်ကောင်းတယ်၊နောက်တော့။

။နောက်တော့ဘာပြုလဲ။

။ကြမ်းမှာပေါ့။

။ဒါဘဲနော်။

။ဘယ်လောက်ရောက်ပီလဲ။

။တဝက်လောက်ရောက်ပီဂျော့ရဲ့။

လှမျိုးယဉ်၏အခေါင်းတွင်းသို့တဖြေးဖြေးချော့ကာသွင်းလိုက်သောသူ၏အချောင်းမှာလှမျိုးယဉ်၏အခေါင်းတွင်းသို့တဝက်လောက်ဝင်သွားပေပြီ။

ထို့နောက်တွင်ဂျော့ကတရိန်ထဲထိုးသွင်းလိုက်ရင်းကကုန်း၍လှမျိုးယဉ်၏ပါးကိုနမ်းသည်၊လှမျိုးယဉ်မှာကော့တက်လာကာဂျော့၏ကျောပြင်ကိုတအားဖက်ထားလိုက်လေသည်။

ထို့နောက်ဂျော့ကအသာကလေးဆွဲချွတ်လိုက်ရာလှမျိုးယဉ်၏အင်္ဂါဇာတ်ကလေးမှာဖေါင်း၍ကပ်ပါလာပြီး တအားဆောင်ချလိုက်သောအခါတွင်အင်္ဂါကနဲမြည်သံနှင့် ။ဂျော့ကြမ်းပြီးကွယ်လေ့။ ဟုပြောသည်။

ထိုကြောင့် အသာကလေးဆွဲချိတ်ကာ ၃၄ ကြိမ်မျှ ပြေးပြေးလေးသွင်းရသည်။ တခါ အဖုတ်ထိတ်တွင်

လာကာအချောင်းတခုလုံးစိုလာတော့သည်။ထို့ကြောင့်ခပ်စောစောကလိုခြောက်ကပ်မနေတော့ဘဲအရေကြည်ကလေးမှာအင်ဂျင်စက်ဆီထိုး၍မောင်းတန်ကြီးချောင်ချောင်ထိုးကာသွင်းနှိုင်းသောရထားမောင်းတန်ကြီးပမာဆောင်ကာဆောင်ကာသွင်းလာနိုင်သောအခြေသို့ရောက်လာတော့သည်။

။အချစ်လေးယဉ်။

။ဘာလဲ လင်ကြီးရဲ့။

။အမယ်လေးလင်ကြီးမဟုတ်ပါဘူး။

။ဟင်းဟင်း လင်ကြီးပေါ့ကွာ နော်။

။မင်းကိုလုပ်တာကြိုက်လား။

။ကြိုက်လို့လာတာပေါ့မင်းကတကယ်အလုပ်ကောင်းတာဘဲ၊အခုယူထားတဲ့စော်ဘွားကတော့ သိပ်ကဗျာဆန်တာဘဲလုပ်တာတောင်ဖြေးဖြေး၊နမ်းတာလဲဖြေးဖြေးဘဲ၊မိန်းမကဟင်္ဂဟင်္ဂလို့မူလိုက်တာကိုဘဲဖြေးဖြေးလေးလုပ်တာကိုမခံနိုင်ဘူးထင်ပီးအသာကလေးသွင်းလိုက်သေးတယ်၊ဒါမျိုးကကျွတ်ကျွတ်အော်လေပိုပြီးဖိလုပ်လေအရသာတွေ့လေဘဲကျော့ရဲ့၊ဒါမှမိန်းမတွေကဒါမှငါ့လင်ကြီးသိပ်အလုပ်ကောင်းတာဘဲနဲ့စွဲသွားတာ။

။ဟဲဟဲ ယဉ်ကလဲဒါမျိုးကိုသိပ်သိနေပါလား။

။သိတာပေါ့ယောက်ျားတွေအသုံးမကျလို့လင်ငယ်နေကြတာ၊ဒီတော့အသုံးကျအောင်လုပ်ပေါ့။

။ဒါဖြင့်အချောင်းငယ်ရင်ဘဲနှယ်လုပ်မလဲယဉ်၊အချောင်းငယ်ရင်မိန်းမတွေကမကြိုက်ဖူးမဟုတ်လား။

။ဒီလိုဟာတော့မလုပ်စတင်အချောင်းနဲ့စွပ်ပီးလုပ်ချင်လုပ်ပေါ့၊အဲဒါလဲကောင်းတာဘဲဒါမှမဟုတ်လဲအေ့၎င်းငယ်ပေမဲ့။

။ကဲဘယ်လိုလဲ။

လှမျိုးယဉ်ကဒူးထောင်ပေးရာကခြေထောက်ကလေးနှစ်ဘက်ဆင်းပေးပြီးကားပေးရာအလိုက်သိသောမောင်မောင်တုတ်ကပေါင်နှစ်ချောင်းခွ၍ဒူးထောက်ကာအပေါ်မှထိုးချရာလှမျိုးယဉ်ကကားပေးသဖြင့်ဝင်သွား၏။

။ကျပ်မနေဘူးလား။ လှမျိုးယဉ်ကမေးသည်။

။ကျပ်တာပေါ့။

။အဲဒါကမိန်းမတွေကညှပ်လို့ရတာအချောင်းကိုညှပ်ရင်အလွယ်တကူညှပ်လို့ရတာဘဲ၊သိပ်ကောင်းတဲ့နည်းဘဲ။

။ဟိုထိသလား။

။ထိတာပေါ့အချောင်းလဲတခုလုံးဝင်တယ်၊အဖုတ်တခုလုံးနဲ့အချောင်းလဲထိပြီးသိပ်ဇိမ်ရိုတာဘဲဒါပေမဲ့ကြာကြာမလုပ်နိုင်ဘူးမဟုတ်လားကျော့။

။အမယ်လေးယဉ်ကဒါတွေလဲသိထားပါလား။

။သိတာပေါ့ကဲ အိပ်ပီးလုပ်ကြရအောင်ကျော့မောနေပါအုံးမယ်၊တော်တော်ကြာမြန်မြန်ပီးလို့ဒုက္ခဖြစ်သွားအုံးမယ်။

။ဘာလဲ သုတ်ရေထွက်သွားမှာစိုးလို့ပြောတာလား။

။ဟုတ်တယ်။

။ထိန်းနိုင်ပါတယ်ယဉ်ရဲ့။

။စိတ်ကထိန်းနိုင်ပေမဲ့မိန်းမကအားမရလို့ညှပ်လိုက်ရင်ရှင်သုတ်ရေမြန်မြန်ထွက်ပီးရှင်ကပီးပေမဲ့ကျမက
မပီးဘဲကျန်နေမှာ။

။အဲဒါလဲမှားတာဘဲ။

။ဘာပြုလို့လဲ။

။ယောက်ျားတွေကဒီလိုမြန်မြန်ပြီးသွားတိုင်းစိတ်ကပြီးတာမဟုတ်ဘူး၊အချောင်းကပြီးပေမဲ့အားရပါးရမလုပ်
ရလို့မကြေနပ်တာပေါ့။

။ကဲနောက်ကနေလုပ်ပါလား။

။လုပ်မယ်လေနှို့ကလေးနှစ်ဘက်ဆွဲလုပ်တော့အရသာတမျိုးကောင်းတာပေါ့။

ထိုသို့ပြော၍လှမျိုးယဉ်ကကိုယ်တစောင်းပေးပြီးတင်ပါးကိုနောက်သို့တိုးပေးသည်။ပေါင်ကိုရှေ့သို့ပစ်ကွေး
ထားသဖြင့်အပုတ်မှာနောက်သို့အိအိကလေးပြူးထွက်နေရာတစောင်းအိပ်သောမိန်းမများကိုခိုး၍လုပ်သော
အခါထိုနည်းမှာအကောင်းဆုံးဖြစ်လေသည်။

ဂျော့ကသူ၏လိင်တန်ကြီး၏ထိပ်ဖူးဖြင့်ထိုးသွင်းကာထိပ်ဖူးမှာပင်တပ်ထားသေးသည်။ပြီးတော့ကာသူ
ကနောက်ကနေလှမျိုးယဉ်အားတစောင်းဖက်ထားသည်။အတိုင်းလှမျိုးယဉ်၏နှို့အုံကြီးများကိုတအားကုန်ဆွဲထ
း

ကြောအင်တုံထိတ်တွင်ဘဲနှုတ်သီးတတ်ထားလေရာဂျော့၏လိင်တန်ကြီးအားပွတ်ဆေးပေးနေရာဂျော့၏
လိင်တန်မှာပို၍မာသည်ထက်မာနေသဖြင့်လှမျိုးယဉ်ကပြုံးလိုက်လေသည်။

။ကဲ မပြောဘူးလား။

။ကုန်းပြီးလုပ်ကြရအောင်ယဉ်နော်နော် ကဲကွာလုပ်ကြရအောင်နော်။

။နွားလိုလုပ်အုံးမလို့လား။

။ဒါလဲတမျိုးကောင်းတာဘဲမဟုတ်လားယဉ်ရာ။

ဤသို့ပြောရာကပင်ဂျော့ကလှမျိုးယဉ်၏အပုတ်ကြီးအားလက်နှိုက်ကာပွတ်သပ်ပေးလိုက်ပြန်
သည်။ပြီးတော့ကာပြုံးကနဲလှမျိုးယဉ်၏အပုတ်ကိုအထက်အောက်ဖျစ်ညှစ်ပေးလိုက်ရာ

။အိုအို ဂျော့ကလဲကွာတကထဲမှဘဲ။ ဟုပြောလိုက်လေသည်။

ဂျော့သည်လှမျိုးယဉ်၏အပုတ်ကိုဆွဲဆုတ်လိုက်ရာပြွတ်ကနဲနေအောင်အိ၍ပါလာသည်။လှမျိုး
ယဉ်၏အပုတ်မှာအသားပြည့်၍အထူမှာပင်အတော်ကလေးထူ၍ထလာသောအခါတလက်မကျော်ကျော်ခန့်
ထူသဖြင့်လုပ်ရာတွင်အိကာအိကာရှိစေသည်။လှမျိုးယဉ်ကဂျော့အားလိုက်လျော့သောသ
ဘောဖြင့်လေးဘက်ထောက်ပြီးကုန်းပေးလိုက်ရာသူမ၏မိန်းမအင်္ဂါဇာတ်မှာနောက်သို့ပြူးထွက်ကာရှိနေတော့
သည်။

ဂျော့ကလည်းလှမျိုးယဉ်၏ခါးကိုညှပ်ကိုင်ကာပြူးထွက်နေသောအင်္ဂါဇာတ်ကိုနောက်မှနေ၍ထိပ်
တေ့ထိုးလိုက်သည်။မြုတ်ဝင်သွားရာကတအားဆောင်လိုက်ရာလှမျိုးယဉ်မှာရှေ့ကကိုတိုးသွားသဖြင့်
ပြန်၍ဆွဲထားရသည်။

လှမျိုးယဉ်၏ဖင်ကြီးမှာကားကျယ်နေပြီးဖြူဖွေးကာရှိနေသဖြင့်ပိုမိုအားရစရာကောင်းနေလေ
တော့သည်။

ပြုံးကနဲဆောင်သွင်းရာကနောက်ထပ်သုံးကြိမ်လောက်ဆောင်လိုက်သောအခါတွင်လှမျိုးယဉ်၏
ဖင်ကြီးမှာလှုပ်ရှားလာသည်။သူမကဖင်ကိုမြှောက်၍ယမ်းပေးသဖြင့်ပိုမိုကာအရသာတွေ့နေရလေ

တော့သည်။လှမျိုးယဉ်ကဂျော့၏အလိုကျဆက်ဆံပေးရသော်လည်းသူမအဘို့လေးဘက်ထောက်၍
ပေးရသောအလုပ်မှာသက်သာသောအလုပ်မဟုတ်ပေ။

ဂျော့ကမတ်တတ်ရပ်၍လှမျိုးယဉ်၏ခါးနဲ့နဲ့ကိုညှပ်၍ကပ်ထားသည်။ဤသို့ညှပ်၍ကိုင်းထားရာက
ပင်ကျယ်ပြန့်သောတင်ပါးကြီးမှာတတောင်ဆစ်ချိုး၄၅ဒီဂရီမျှဆောင်ကဖင်ဘူးတောင်းထောင်လျက်ရှိသော
လေးဘက်ထောက်လုပ်နည်းများဖြစ်သည်။

လှမျိုးယဉ်မှာကြမ်းပေါ်တွင်လေးဘက်ထောက်ပေးရသော်လည်းသက်သာလှသည်မဟုတ်။ယဉ်၏ကျယ်ပြ
န့်သောဖင်ကြီးမှာကျယ်ပြန့်စွင့်ကားကာရှိပြီးဖူးငုံထစ်သောမိန်းမအင်္ဂါဇာတ်မှာနောက်သို့ပြူးထွက်နေခြင်းဖြစ်
၍တကပ်ခါးဆွဲကာဂျော့၏လိင်တံထိပ်ဖူးကိုဖိကပ်၍တရွရွဆွပေးသောအခါဖင်ကြီးမှာကြွကြွရွရွလှုပ်လာလေ
သည်။

လှမျိုးယဉ်၏ဖင်ကြီးမှာဖြူဖွေးလှသဖြင့်ရမက်ဆေးကြီးသဘွယ်ဖြစ်သည်။ဖြူဖွေးသောတင်ပါးများကဝိုင်း
၍ကျယ်ကားသည်။ဂျော့ကလိမ်မာသလိုလှမျိုးယဉ်ကလည်းအလိုက်သိတတ်သည်။

ဆွပေးသောလုပ်နည်းမှာတရွရွတကြွကြွဖြစ်စေသည်မှာမငြင်းသာပို၍ဆွပေးလေဖြူဖွေး၍မိုးပေါ်အမြောက်
ပမာထောင်နေသောလှမျိုးယဉ်၏ဖင်ကြီးသည်ပို၍ရွက်တကြွကြွဖြစ်နေပြန်သည်။

လိင်တံထိပ်ဖူးမှာအဝကြီး၍ထိပ်မှအရည်ခွံသည်လန်နေ၍နီရဲနေသည်။လှမျိုးယဉ်၏မိန်းမအင်္ဂါ
ဇာတ်အဖုတ်မှာလည်းလက်ဝါးနှင့်အုပ်သောပို၍ထူကာဖေါင်းကြွနေသည်။ထိုးရာတွင်ဂျော့ကပွတ်၍
ကော့ပြီးထိုးရာအောက်မှပင်၍ထိုးရသည်။

မြူးကနဲဆောင်လျှင်ရှေ့ကိုယိုင်၍မခိုင်ဘဲလဲကျသွားလေသည်။ထိုကဲ့သို့တဖြေးဖြေးသွင်းသောအခါလှမျိုး
ယဉ်၏မိန်းမအင်္ဂါဇာတ်အဖုတ်ဘေးနှုတ်ခမ်းသားများစု၍ဝင်လိုက်သွားသည်ကိုကြည့်လျှင်မြင်နိုင်လေသည်။

ထို့နောက်တအားဆောင်ထိုးစရာမလိုပေလှမျိုးယဉ်၏သုတ်ရည်ကြည်များစိမ့်ကာစိမ့်ကာစီးလာ၍အချေ
၎င်းတခုလုံးမှာစိုလာကာအသာဆောင်ထိုးလိုက်ရာရွတ်ကနဲမြှုတ်ဆင်းသွားလေတော့သည်။

လှမျိုးယဉ်အားဤသို့ဖင်ထောင်ကာလုပ်သောနည်းမှာနှစ်ဦးစလုံးအတွက်အရသာတွေ့သော
လည်းလှမျိုးယဉ်အတွက်မူကားသိပ်ပြီးခံနိုင်ပုံမရ၍နောက်ထပ်တချီပေးရန်ကိုမူမခံနိုင်ဘဲခေါင်းခါ
လိုက်လေသည်။

ထို့နောက်ဝယ်လှမျိုးယဉ်ကဂျော့၏လိင်တံကြီးကိုဆေးပေးလိုက်လေသည်။ဆေးပေးရာတွင်လှမျိုးယဉ်
ကထွား၍တောင်နေသောဂျော့လိင်တံကြီးကိုရေဖြင့်ဆေးရာဝယ်အဖျားမှအရင်းတိုင်ပွတ်
သပ်ဆေးပေးရာကဖျစ်ပေးလိုက်သေးသည်။

ဂျော့သည်လှမျိုးယဉ်၏ပါးကလေးကိုနမ်းလိုက်ပြီးစုထွက်၍ဖွံ့ထွားသောနို့အုံနီအလုံးကလေး
အားငုံ၍မျှင်းမျှင်းစုတ်လိုက်သည်။နို့အုံပေါ်ကိုလည်းနမ်းလိုက်ရာလှမျိုးယဉ်ပင်ထိုးထိုးလွန်လွန်ဖြစ်
သွားသည်။ထိုနောက်

- ။ဂျော့ကသိပ်လွန်တာဘဲကွယ်။
- ။မကောင်းဘူးလား။
- ။နို့သီးဂေါင်းကိုစုတ်လိုက်ရင်ဘယ်လိုမှန်းမသိဘူးခါတ်လိုက်သလိုဘဲ။
- ။သူကလဲမီးခလုပ်ဟာဘဲ။

ဂျော့ကနို့သီးဂေါင်းကလေးအားနောက်စုတ်ရန်ကုန်းလိုက်သောအခါတွင်မူလှမျိုးယဉ်ကဟိုး
ဆရာဟုတားလိုက်ရပြီ
။ကဲ အနားယူကြအုံးစို့လေ။

။ဒါတော့ယဉ်သဘောပါ။

။ကဲ ဘောင်းဘီတွေဘာတွေလဲဝတ်ပါအုံး။

။ခုလိုကြည့်မကောင်းဘူးလားအဝတ်အစားမပါဘဲကြည့်ရတာတမျိုးကြီးဘဲယဉ်ကတော့အမွေးမရှိဘူးအပေါ်ပိုင်းပြောင်နေတာဘဲ။

။ဒါကပြုပြင်ထားတာကို။

။ကောင်းပါတယ်ဒါမှကြည့်ကောင်းတာပေါ့ယဉ်ရ။

ထိုအခိုက်တွင်အပြင်ဘက်မှတံခါးခေါက်သံသည်ခပ်ကျယ်ကျယ်ပေါ်ထွက်လာလေသည်။

။ဟော ဧည့်သည်တွေလာနေဘီ။

။ဟုတ်တယ်ယဉ်ကဲ ယဉ်ဒီအထဲမှာဘဲနေအုံးနော်၊ကျွန်တော်တံခါးသွားဖွင့်ပြီးမေးလိုက်အုံးမယ်။

ထိုသို့ပြောကာဂျော့သည်လှမျိုးယဉ်ကိုအတွင်းခန်းထဲမှာထားခဲ့ပြီးလျှင်ထွက်သွားလေသည်။

ခဏကြာလျှင်ဂျော့သည်ပြန်၍ဝင်လာခဲ့ပြီး ။ကဲလှမျိုးယဉ် အရေးကြီးတဲ့ဧည့်သည်တွေတော့ ရောက်နေပြန်ပြီမနက်ဖန်မှဘဲတွေ့ကြသေးတာပေါ့ဟုတ်လား။ ဟုဂျော့သည်လှမျိုးယဉ်၏ကိုယ်ကိုဖက်၍ပြောလိုက်လေသည်။

လှမျိုးယဉ်ကတော့စီးကရက်တလိပ်ကိုခပ်အေးအေးပင်သောက်၍နေခဲ့လေသည်။ပြီးလျှင်ခေါင်းညိတ်လိုက်ကာခပ်အေးအေးပင်သူမ၏ချွတ်ထားသောအဝတ်အထည်များကိုကောက်၍ဝတ်လိုက် လေသည်။

။တွေ့ကြသေးတာပေါ့ ဂျော့။

လှမျိုးယဉ်ကခပ်အေးအေးပင်နှုတ်ခမ်းကလေးကိုစု၍ပေးရာကပြောလိုက်လေသည်။